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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 05 NİSAN 2023 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 

        TOPLANTIDA BULUNANLAR: Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı 

 

                                               ÜYELER: Emir BİRGÜN, Mert DİMİLİ, Oğuz HANÇER,  Ercan 

BARUTÇUOĞLU, Galip GÜR Osman DURDU,  Arzu KARATAŞ, Aydın BAYRAKTAR,  

Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK,  Mehmet Şamil YİĞİT, Sedat AKKUŞ, Emrah KESKİNDEN, 

Şükran BEKAR, Songül ŞANLI, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI,  Mustafa KAYNATMA, Elif 

ACAR YAŞAR, Fatih AYDIN, Durmuş USLU.   Alpaslan EKER, Bülent ÇİÇEK, Tekin 

RAMA, Dursun YAVUZ, Nihat ÇETİN, Mehmet ÖKSÜZ, Mahir DAĞ, Ümit GÜLER, Sedat 

ÖZER, Bekir DÖĞER, Mehtap ÜNLÜ. 

 

TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR:  Rıdvan ÇAKMAK, 

 

        --Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Yoklama yaptı.   

 

        --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Evet çok Teşekkür ederim yeterli 

çoğunluğumuz var.  Dolayısıyla toplantıya  başlayabiliriz. Ama toplantıya geçmeden çokta 

bekletmemek adına yine geçtiğimiz günlerde  Türkiye’nin değişik  yerlerinde yapılan  farklı 

branşlarda  farklı kategorilerde, dereceye giren başarı olan   çocuklarımız var.  Bu 

kardeşlerimizin hem  kamuoyu tarafından bilinebilmesi, kim olduklarının anlaşılabilmesi 

haklarının teslim edilmesi hem onların hem ailelerin  hem hocalarının elbette hemde 

meclisimizin bu konuda bilgilenmesi adına adet olduğu üzere  bu kardeşlerimizle ilgili bir 

seremoni hazırlandı.  Onu takdim etmek üzere Gemlik Belediye Spor Kulübü Başkanımız 

Belediye Meclis Üyemiz  Sevgili  Durmuş USLU’yu kürsüye davet edelim. O takdimlerini 

yapsın. 

   --Faruk BİLGİLİ Yazı İşleri Müdürü: Mazeretlileri  başkanım 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: oylayacam. 

 --Durmuş USLU Meclis Üyesi:  Sayın Başkanım değerli Meclis Üyesi Arkadaşlarım, 

Öncelikle hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Nisan ayı meclis toplantımız Gemliğimize ve 

Türkiye’mize hayırlı olmasını temenni ediyorum.  Gemlik Belediye Spor Kulübü olarak 3 yıldır 

görev yaptığımız süre içerisinde bütün başarılarımızı hem Gemlik Belediye Meclisimizde hem 

de Gemlik halkımızla paylaşmaya çalışıyoruz, başkanımıza söylediği gibi Dolayısıyla Hem bu 

çocuklarımızı kamuoyuyla paylaşmak onlara başarısını Onların da başarısını Gemlik halkıyla 

paylaşmak için onları da bir nebze olsun mücadelelerine katkı olmak için ödüllendirmek 

istiyoruz.  Ben çok fazla meclisinde gündemi fazla sözü uzatmadan ödül vereceğimiz sporcuları 

sırasıyla çağıracağız ben bu vesileyle hem hocalarımıza hem kulüpteki sporcularımıza hem 

yönetim kurulu arkadaşlarımıza bize de sağlamış oldukları maddi manevi katkılardan dolayı 

teşekkür ediyorum sporcularımıza ve antrenörlerimize tekrar başarılar diliyorum. 

Juda  hocamız İsmail hocamız İsmail YILDIZ sporcumuz  Eda Naz TOPALOĞLU 

Osmaniye Ümitler judo Türkiye şampiyonası Türkiye üçüncüsü  muhtemelen herhalde İsmail 

hocamız müsabakada Eda Naz burada mı yok onlarınkini sonra şey yapacağız.  Atletizm 

branşında Burhan GÜMÜŞ hocamız yine bizim de övgüyle her zaman bahsettiğimiz Beyza Nur 

TOPÇU Bursa U18 Türkiye şampiyonası Türkiye şampiyonu, Bedirhan GÜMÜŞ  yine Bursa 

U16 salon Türkiye şampiyonası Türkiye dördüncüsü,  M. Talha GÜMÜŞ Bursa   U16  Salon 

Türkiye şampiyonası Türkiye beşincisi,  Ramazan NOYAN Bursa U16 salon Türkiye 

şampiyonası Türkiye beşincisi ödüllerini vermek üzere  Belediye başkanımız Mehmet Uğur 

SERTASLAN’ı ve grup başkan vekilimiz Emir başkanımızı buraya davet 
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ediyorum.  Sporcularımızın ailelerini de buraya davet ediyoruz. Sporcularımıza Hocalarımıza ve   

Ailelerimize teşekkür ediyoruz. 

Karate branşımızda Kasım DEMİR hocamız Selçuk Mete ÖZKAYMEN Şahan Yusuf 

DOĞAN iller arası Minikler Karate Şampiyonası ikincisi ailelerini de davet ediyoruz 

Sporcularımızla birlikte. Tamam ödüllerini vermek üzere Zeynep başkanımızı davet ediyoruz.  

Hocalarımıza sporcularımıza ve ailelerimize teşekkür ederiz başarılar dileriz. 

 Yine Karateden Gökhan Hocamız var.  Bizim bir sözümüz daha var bütün başarılı 

çocuklarımızı yalnız bırakmayacağız diye Gökhan Hocamız da davet edelim.  Beyzanur 

KAHYA sporcumuz Ailesini de davet ediyoruz.  Kocaeli,  Kocaeli Yıldızlar genç karate Türkiye 

şampiyonası Türkiye üçüncüsü ödüllerini vermek üzere Aksel başkanımızı buraya davet 

ediyoruz.  Aksel başkanımız  burdaydı ama. Aksel başkanımıza da teşekkür ediyoruz. 

sporcularımız ve ailelerine başarılar diliyoruz. 

Modern peplatun  Hakan SARIGÜL hocamız,  Irmak ÖZKARANLIK,    Kahramanmaraş 

laziron Türkiye şampiyonası Türkiye şampiyonu, Serra AKYAPAK Kahramanmaraş Laziron  

Türkiye şampiyonası Türkiye ikincisi,  Yağmur ÖZKARANLIK Kahramanmaraş Laziron 

Türkiye şampiyonası Türkiye şampiyonu, Ali Yıldız İLHAN Kahramanmaraş Laziron  Türkiye 

şampiyonası Türkiye şampiyonu, Ela İLHAN Kahramanmaraş Laziron  Türkiye şampiyonası 

Türkiye üçüncüsü, Dilara Serap BANDIRMA Laziron  Türkiye şampiyonası Türkiye üçüncüsü,  

Elif DUMAN Kahramanmaraş laziron  Türkiye şampiyonası Türkiye ikincisi,  ailelerimizde de 

buraya davet ediyoruz ödüllerini vermek üzere Belediye Başkan Yardımcımız Mert DİMİLİ ve 

AK Parti Grup başkanımız Ercan BARUTÇUOĞLU buraya davet ediyoruz. Ailelerimiz 

katıldıkları için teşekkür ediyoruz. Sporcularımıza ve Hocalarımıza  başarılar diyoruz.  

Güreş Branşımız kaldı. Emre AYVAZ hocamızı buraya davet ediyoruz. Güreş Hocamız 

Zafer KARAKOÇ Bursa Şampiyonası İl şampiyonu, Devran YILDIRIM Bursa U15 il 

Şampiyonası İl üçüncüsü İsmail  Mekki   SOYAL Bursa U13 İl Şampiyonası İl üçüncüsü 

ailelerin de davet ediyoruz buraya.  ödüllerini vermek üzere MHP Grup Başkan vekilimiz Osman 

DURDU ve İYİ Parti Grup başkan vekilimiz Sedat AKKUŞ'u buraya davet ediyoruz.  

Sporcularımıza ve ailelerimize buraya katıldıkları için  teşekkür ediyoruz.  Bütün 

sporcularımıza bütün hocalarımıza tekrar başarılar diliyoruz Meclisimizin hayırlara  vesile 

olmasını Temenni  ediyoruz.  Hepsine teşekkür ediyorum.    

     --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Sevgili Durmuş USLU Bizde  Gemlik 

Belediye Spor Kulübü  adıyla hem sana hem yönetimde birlikte görev aldığın başta meclis üyesi 

arkadaşlarımız, bütün yönetici arkadaşlarımıza teşekkür ediyoruz. Ne güzel bizim hep 

inandığımız her branşta çok başarılı olacaklarına ısrarla söylediğimiz çocukların başarılı olduğu 

durumunu bize gösteriyorsun, gösteriyorsunuz. Bütün ailelere de kucaksanız sevgiler sımsıkı 

sarılın çocuklarınıza bizim için. Hiç bırakmayın onları başarılı olduklarında  değil başarısız 

olacakları günde de aynı şekilde muamele edin lütfen. Onlar en kıymetlilerimiz bizim size 

emanetlerimiz. ileride ülkemiz için çok şey yapacaklar eminiz bundan sonraki bölümde can 

sıkıcı konular var selametlerim  hepinizi 

 Evet gruplar adına mazeret belirtmek isteyen var mı arkadaşlar  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: CHP kurumunda Eksik yok Başkanım  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  teşekkür ederim sevgili BİRGÜN  

Buyurun 

 --Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi: AK Parti grubunda Rıdvan ÇAKMAK  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Rıdvan ÇAKMAK, Milliyetçi 

Hareket Partisi tamam.  İYİ  Parti Tamam. Dolayısıyla meclis üyemiz Rıdvan ÇAKMAK’ın  

mazeretli olarak kabullü oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler,  etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir. 
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 Arkadaşlar önümüzde bir seçim var. Cumhurbaşkanlığı ve milletvekilliği seçimleri.  

Dolayısıyla bu öncelikle elbette ülkemiz için en hayırlı sonucun çıkmasını umuyoruz. En hayırlı 

sonuç olarak düşündüğümüz şey uğruna da hep birlikte ayrı ayrı yerlerde siyasi partilerde gayret 

göstereceğiz. Ama bu vesileyle belediye meclisimiz bir eksildi.  Adalet ve Kalkınma Partisi İlçe 

Başkanı ve Belediye Meclis Üyemiz  sevgili Şamil YİĞİT hem İlçe Başkanlığı görevinden 

bildiğim kadarıyla hem de kanun gereği milletvekilliği aday adaylığı için aranılan şartlar başlığı 

altında bir olan meclis üyesi istifa etmesi gerekliliği üzerinden meclis başkanlığımıza istifa 

dilekçesini verdi.  Başta Şamil YİĞİT olmak üzere Elbette 4 yıl birlikte görev yaptık.  Allah var 

herkes de katılacaktır meclisimizin geneline Şamil duruma uygun hareket edip mümkün olan en 

makul nezih ve birbirini anlayan bir bakış açısıyla siyaset yürüttü.  Buradaki görevini bu şekilde 

nihayetlendirdi.  Fırsatta bulamadı doğrusu,  gelseydi Sözde verecektim yine de Şamil başkanın 

böyle bir haklı kalsın. Gelip veda edebilir bir konuşma yapmasına izin veririz. Milletvekili aday 

adayı olabilmek adına partisinden görevinden istifa etti. hayırlı uğurlu olmasını diliyoruz 

Öncelikle Şamil Başkan için,  elbette bütün aday adayı arkadaşlarımız ve ülkemiz için  ve elbette 

kaçınılmaz son bir istifa varsa yerine de yeni bir arkadaşımızın gelmesi yine kanunla gerekli bir 

durum seçim kurulu ile yaptığımız yazışma yazışmalar neticesinde de onun boşalttığı koltuğa 

sevgili Fehmi ARSLAN'ın geldiği bilgisi bize ulaştı oda aramızda belki bir merhaba demek İster 

meclisimize sevgili Fehmi ARSLAN hoş geldin. 

--Fehmi ARSLAN Meclis Üyesi: Hoş bulduk Başkanım buradaki arkadaşlarla daha önce 

de bir görev arkadaşlıkları yapmıştım. Bizde Gemliğimize en güzel hizmeti beraberce, 

arkadaşlarla bütün siyasi partilerin de buradaki   mensuplarımızla 31 tane meclis üyesi 

arkadaşlarımıza sizlerle en güzel hizmeti beraberce yürütmeye çalışacağız.  Bütün arkadaşlara 

selam ediyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   Çok teşekkür ederiz. Evet bunu 

yoklama açılış konuşması olarak kabul edebilirsiniz arkadaşlar.  Grup sözcülerine söz vermeden 

önce 01.03.2023-06.03.2023 tarihli  olağan meclis  görüşme tutanaklarının okunmuş olarak 

kabulünü  ile oylarınıza sunuyorum. kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Düzeltmeye gerek bir şey var mı? Yok teşekkür ederim Grup  sözcülerimiz  eğer arzu  

ederlerse konuşma yapabilirler.  Sevgili BARUTÇUOĞLU  sizden başlayabiliriz.  Mikrofonu 

verelim arkadaşlar. Kürsüden mi konuşacağız  Buyurun.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU  Meclis Üyesi: Sayın Başkan,  Değerli meclis üyeleri 

belediyemizin çok değerli  çalışanları, bürokratları,  emekçileri, değerli basın mensupları ve 

buradaki yayını izleyip de bizleri gören ve duyan işiten bütün Gemlik halkına  selamların en 

güzeli de selamlıyorum.  Allah'ın selamı rahmeti ve bereketi üzerinize olsun. 

 Evet biraz evvel ifade edildi. Şamil arkadaşımız ayrıldılar.  Bir milletvekili genel 

seçimlerinde aday olmak için biz kendisine yapmış olduğu hizmetlerden dolayı teşekkür 

ediyoruz ve  İnşallah hizmeti daim olsun diyoruz. Onun yerine gelen Fehmi arkadaşımıza  da hoş 

geldin diyoruz aramıza daha evvelden de kendisi bu görevi yapmış bir arkadaşımız olarak 

İnşallah güzel bir sinenerji  yakalayıp güzel hizmetlere güzel kararlara hep birlikte imza atarız. 

 Evet değerli arkadaşlar çok mübarek bir ayın içerisindeyiz.  Öyle bir ay ki evveli rahmet,  

ortası mağfiret ve sonu cehennemden  kurtuluş olarak Efendimiz aleyhisselatu Vesselam'ın tabir 

ettiği Kur'an ayı  ramazandayız ve bu manevi hava hem evlerimize, yuvalarımıza, mahallemize, 

şehrimize ve ülkemize yansıyor ve bunun Yüce Allah'tan dileğim odur ki bu mübarek ayın bu 

huzuru, huzur iklimi, bütün dünyamızı sarsın.  Hem ülkemizi hem milletimize bütün insanlığı 

sarsın.  Bütün insanlığa  hayıra vesile olsun diye  Yüce Allah'tan temenni ediyorum. 

 Dün akşam da hepimizin yüreğini parçalayan o   İsrail'in yapmış olduğu Mescidi Aksa'da 

yapmış olduğum büyük  müdahaleyi haince oradaki Müslümanlara sadece ibadet maksadıyla  

Mescid-i Aksa'ya gelen Müslüman kardeşlerimize yapılan o tutumu o haince terör eylemini ki 

terördür bunun adı başka bir şey değildir.  Sivil halkının üzerine Camide ibadet etmek için 

dünyada en kutsal hak olarak kabul edilen ibadet hakkına  kasıt ederek,  kastederek yapılan bu 

hain saldırıyı telin ediyoruz ve Filistin'deki o Mümin kardeşlerimizle birlikte olduğumuzu onlarla 
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dayanışma içinde olduğumuzu ve Mescidi Aksa'nın Bizim için de aynı değerde ve kutsal bir 

değere sahip olduğunu bir kez daha buradan ifade etmek istiyorum. 

 Evet tabii bu Ramazan-ı Şerif  hem ulvi duyguları insanların bir nevi çek ediyor   

hepimizi.  Yıl içerisinde ki iş güçten şundan bundan dolayı biraz dünyevileşen gönlümüzü ve 

nefsimizi bu orucun vermiş olduğu güzelliklerle paylaşmanın dayanışmanın yardımlaşmanın fitre 

ve zekatlarla bunlardan mahrum olan insanları düşünerek toplumu bir sevgi hamuru gibi yoğurup 

bu insanları kardeş etmenin yollarını arıyoruz hep birlikte.   Bunu zaten amacı odur Haktealanın  

hiçbirimizin aç kalmasına ihtiyacı yoktur. Çünkü, o her şeyden münezzehtir.   Ama bize orucu 

farz etmiş ki bunlardan mahrum olanların durumunu anlayın, bunları düşünün ve bu mahrum 

olanlar nasıl yaşıyorlar, nasıl gün geçiriyorlar,  bunları iyice bir hissedin ki size vermiş olduğum 

nimetten onların da hakları olduğunu hatırlayın ve onlara da bu konuda gereken yardımları yapın 

buyuruyor. 

 Evet tekrardan bütün halkımıza bütün milletimize ve dünyamıza hayırlar getirmesini 

niyaz ediyorum Yüce Allah'tan Ramazan-ı Şerif'in.  

 Gemlik açısından yine sevindirici hepimizi gururlandıran ve iftihar ettiğimiz bir 

Otomotiv fabrikamızın TOGG’un  artık seri  üretime başlanması da hepimizi memnun etti.  İlk 

sahiplerine yavaş yavaş kavuşuyor.  İnşallah üretimi hızlanarak hem ülke içine hem yurt dışına 

dünyada prestij sahibi bir marka olacaktır ve inşallah da ülkemizin dışarıya giden  başka  

markalara verilen paralarımız ülkemizde kalacak kalmış olacaktır. 

 Yine arkadaşlar 4 Nisan tarihi Alparslan TÜRKEŞ'in merhum vefat yıl dönümü. 

Kendisine yüce Allah'tan rahmet niyaz ediyoruz.  Ülkemizin yetiştirdiği hem bir asker, bir devlet 

adamı, bir dava adamı olarak halkımızın ve milletimizin gönlünde yerini almıştır büyük 

hizmetlere imza atarak Rahmete Rahmana kavuştu ve bu arada tabii Muhsin YAZICIOĞLU 

başkanını da unutmamak  lazım. Oda 25 Martta  hala daha açıklanmamış bir helikopter kazası 

sonucunda bizce şehit olmuştur,  şehittir Allah gani gani rahmet eylesin ve onun ailesine ve 

yakınlarına da Allah uzun ömürler versin diye niyaz ediyoruz. 

 Gemlikle ilgili birkaç konuyu notunu aldık arkadaşlardan söyledikleri Bana hatırlattıkları 

da vardı. şöyle özetlemek gerekirse arkadaşlar Narlı camimizin köy camimizin hemen avlusu 

gibi duran bir yerde sahipleri tarafından taşlara sökülen bir yerden bahsediliyor. Ben burayı 

sorduğumda köyden ilk tabii köyden tanıdıklarıma sordum dedim bu olayının asıl nedir?  Bana 

şunu cevap verdi oraya O köyün eski bir  şeysi yani  benden yaşça büyük 60 65 yaşında abimiz 

dedi ki orayı dedi sahibi yani o eski sahipleri böyle köye hayır işleri,  köyün hayır günlerinde 

kullanılan bir alan olarak dedi bırakılmıştı.  Ama tabii o zaman ki şartlarda muhtarlık var tabii,     

belediyede herhangi bir  plan  vesaire de işlenmediği için zannedersek bu böyle kalmış yani 

zımnen orası belki hayır olarak verilmiş ama daha sonraki varisleri bundan belki habersizce 

bilmiyorum tabi  bilmem mümkün değil.  ,Şimdi oranın taşlarını kaldırarak buranın  kendilerine 

ait olduğunu ve kullandırmak istemediklerini ifade etmişler.  Bu konuda ben bir sözlü önerge 

olarak kabul edin. 

 Burada ne yapabiliriz belediye olarak yani daha evvel Camii yeni  yenilendi orda güzel 

bir cami oldu. O aradaki avlunun bir kısmı şu anda taşlara sökülmüştür değil mi Zeynep Başkan 

haberiniz var değil mi?  Bu konuda sözlü önerge olsun yani yapılacak bir şey varsa belediye 

olarak ne yapabiliriz diye gündeme getirmiş olayım. 

 İkinci olarak arkadaşlar geçtiğimiz döneminde tabii geçtiğimiz belediye döneminde 

Fevziye köyümüzde orada hayvancılığı geliştirmek maksadıydı orada süt hayvancılığı bir  hayli  

ilerlemişti o dönemde.  Hala da yine bir sürü hayvancılık yapan insan var.  Bir küçük süthane  

yani öyle köyün çapında sütü değerlendiren bir küçük süt İşletmesi gibi bir şey planlanmıştı ve 

bunla ilgili  bir karar alınmıştı.  Bu köyümüzde bunun yapılması için çünkü süt üretimi bir  hayli  

o dönemde yüksekti.  Şimdi bunun güncellenerek belki boyut olarak miktarı aynı zamanda bu 

tesislerine şöyle bir yönü de vardır arkadaşlar tesisi diye şu andaki diyorum günlük bir ton su 

çıkıyorsa böyle bir tesir olduğu zaman bu başka kişileri de teşvik eder. Yani bir tondan  birbuçuk 

tona da  çıkabilir  iki tona  çıkabilir böyle bir şey vardı bunu da gündeme getirmiş olayım 
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Arkadaşlar bu konuda yapabileceğimiz bir yerde var köyün içerisinde.  Daha evvel de orası bir 

bina olarak da çürük bulunduğu için yıkılmış Ama yeri de hazır.  

Yine  457.ci sokağın alt yapısının tamamlandığı vatandaştan gelen bilgilerle üst yapı 

beklendiği ifade edildi bunu da gündeme getirmiş olayım. Doğalgaz vesaire geçmiş kanalizasyon 

geçmiş  üst yapı  bekleniyor. Vatandaş tarafından bunu burda  sözlü olarak ifade etmiş oldum.  

 Yine iki isim verildi.  bunlar  yalnız  yaşayan iki kardeş  şeyde  Umurbey’de  yaşıyorlar.   

Ethem Ağa Ceylan ve İlhan Ceylan isimleri daha evvel bizim meclis üyemiz  ve Kaymakamlık 

Vakfında da görev yapan Fehmi ARSLAN tarafından gündeme getirilmiş bunların kaldıkları  

yani ev mi diyeyim ne demek lazım bilmiyorum barınağın veya işte küçük yapının son derece 

uygunsuz şartlarda oldu ve bu konuda yardım istendiği ifade edildi. Bu konuda hem 

kaymakamlığımız hem de bizim belediyemizin de bu konuda yapabileceği bir şey varsa bu 

konunun da gündeme getirilmesini özellikle Bende rica ediyorum. 

 Bir diğer konu da arkadaşlar kapalı pazar yerinde bu özellikle bazı şahısların yani 

üzülerek söyleyeyim bağımlı şahısların girip zararları ile ilgili bir bilgi geldi. Hatta fotoğrafları 

bana gösterildi.  Tuvaletlerde mermerler kırılmış bir  takım zararlar verilmiş, elektrik tesisatları 

yıkılmış veya işte panoları yıkılmış bu hatta oradaki Peynirci esnafın buzdolaplarının motorları 

çalınmış yani oradan götüremiyor her seferinde,  bıraktığı buzdolabının motorları çalınmış diye 

bilgi geldi.  Bu konuda ne yapabiliriz yani Esnaf Odası işletiyor Evet doğru fakat Esnaf 

Odası'nın İşletmesi ile birlikte oradaki vatandaşımızın da hem esnafımızın hem de bize ait olan 

bir burası bir değerdir bir gayrimenkuldür. Oranın korunması bakımından neler yapılabileceği 

konusunda gündeme getirmiş oldum. 

 Bir  diğer husus da yine pazar yerinden gelen talepler üzerine bu sarı çizgi 

uygulamasının bu aralar biraz bırakıldığı şeklinde şikayetler geldi bize.  Yani sarı çizgiden öteye 

mal ve teşhir yapıldığı zaman bu yapılan teşhir'in ve yola olan müdahalenin pazar pazara gidip 

de alışveriş yapan insanlar arasında oradaki sirkülasyonda bazı bozukluklar yaptığı ve 

istenmeyen bazı orada görüşmelerin konuşmaların olduğu ifade edildi.  Bu noktada zabıtamız bu 

sarı çizgi konusunda biraz daha hassasiyet gösterir ve orda denetim yaparsa sanırım bu sorunda 

ortadan kalkar diye düşünüyorum. 

 Benim bahsedeceklerim bu kadar Arkadaşlar.  Hepinize tekrardan saygı sevgi ve 

selamlarımı sunuyor alacağımız kararların hayırlı olmasını yüce Allah'tan temenni ediyorum. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   Çok teşekkür ederiz sevgili 

BARUTÇUOĞLU  Sayın DURDU buyurun. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  Sayın Başkan Değerli Meclis Kıymetli Hazirun 

hepinizi şahsın ve Milliyetçi Hareket Partisi adına selamlıyorum.  Toplantınızın hayırlara vesile 

olmasını diler. Ramazan-ı Şerif'in bütün hemşehrilerimize de hayırlar bereketler getirmesini 

diliyorum. 

 4 Nisan Türk milliyetçiliği düşüncesini, insan sevgisine dayalı siyasal ve meşhur zemine 

Taşıyan Ülkü Ocaklarının kurucusu, yaklaşık çeyrek asırdır yüz binlerce Türk gencinin 

yetişmesine, gelişmesine, meslek sahibi olmasına vesile olmuş merhumun başbuğumuz 

Alparslan TÜRKEŞ'i  rahmet,  minnet   ve şükran ve dualarını anıyorum. Bu anlamda teşekkür 

etmek istiyorum. Gemlik Belediyesi'ne ait olan o panoda  Başbuğumuzun  vefat yıl  dönümü 

münasebetiyle o ilanın orada yayınlanmış olması beni çok mutlu etti.  Yani Ülkü Ocakları adına 

da olmuş olsa Ama belediyenin böyle bir şeye imkan tanıması bizi memnun etti.  Çok sağ olun.  

Şamil YİĞİT   arkadaşımız  eski  ilçe  Başkanımız,  temiz bir arkadaşımızı dürüst bir 

arkadaşımızdı samimi bir arkadaşımızdı kendisine bundan sonraki siyasi yaşamında Ben de 

başarılar diliyorum. Her şey gönlünüzce olsun. beraberinde Fehmi ARSLAN  arkadaşımızın 

gelmesi de Fehmi Bey benim Meclisi takip ettiğim günden bugüne kadar Gemliğin bütün 

meseleleriyle alakalı gerek belediyeye imkanları, gerek Kaymakamlık imkanları, gerek şahsi 

imkanları ile beraber çok samimi düzenli gayret diye bir duyarlı meclis üyesi arkadaşımız 

olduğunda ben şahittim. Bu anlamda kendisi Tebrik ediyorum Hayırlı olsun İnşallah bundan 

sonra da Bu anlamda hizmetlere vesile olur. 
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 Geçmişte  Belediyede  sözleşmeli personel olarak hizmet veren arkadaşlarımızın yeni 

yasal düzenleme ile beraber kadro almış olması Kadrolu belediye personeli olarak bundan sonra 

Gemliğe  hizmet etmiş olmaları  Gemlik Belediyesi açısından böyle kazanım olduğunu 

düşünüyorum o arkadaşlarımızda tebrik ediyorum çalışmalarında başarılar diliyorum.  Teşekkür 

ederim sağ olun  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   Biz teşekkür ederiz sevgili DURDU. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bunu da söyleyeyim yani hakikaten vatandaşın 

ekonomik bir sıkıntısı var geçim sıkıntısı var maaşa sıkıntısı var ihtiyaçlarını gidermede sıkıntısı 

var yani 380 gram pideyi yedi buçuk liraya vermek de bence çok güzel bir şey teşekkür ederim.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   Biz teşekkür ederiz sevgili DURDU. 

Buyurun sevgili  Sedat AKKUŞ  

 Sedat AKKUŞ  Meclis Üyesi: sevgili Başkan, kıymetli meclis üyeleri, değerli 

katılımcılar Ben de  İYİ Parti grubu ve şahsım adına Öncelikle hepinizin Ramazan ayını 

kutlarım.    Şamil YİĞİT   arkadaşımıza çıktığı yolda başarılar diler,  Fehmi  ARSLAN’ın da   

aldığı görevin hayırlı olmasını temenni ederim. 

 Geçtiğimiz günlerde ölüm yıldönümü  olan Paşa Tevfik KALDIRIM abiye  Allah'tan 

rahmet eylesin demek isterim. 

 Özellikle Ercan BARUTÇUOĞLU  abimizin söylediği Mescidi Aksa ile İsrail ile ilgili 

olan kısma Biz de tamamen katılır İsrail'i şiddetli kınarız.  Ben de hem pideyi diyecektim onu 

Osman abi söyledi aldığınız kadın personel var 10 tane ana caddeler için temizlik için hem kadın 

istihdamına destek hem de kadının değdiği yerlerin kadın elinin değdiği yerlerin daha güzel 

aldığı olduğunu kıstas alarak bunu gemiye çok önemli dönüşleri olacağı kanaatindeyim. Bunun 

içinde belediyemize ayrıca teşekkür ederiz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:    Biz teşekkür ederiz sevgili  Sedat 

AKKUŞ Buyurun sevgili BİRGÜN  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Değerli Gemlikliler,  Değerli  Meclis Üyesi 

Arkadaşlarım,  Belediyemizin Değerli Çalışanları, Sayın Başkan Ben de Cumhuriyet Halk Partisi 

Meclisi grubu adına hepinize sevgi ve saygıyla selamlıyorum.  Bizler de Ramazan ayında 

tuttuğumuz oruçların, dualarımızın ve dar gelirlilere  yaptığımız yardımlaşmalarımızın kabulünü 

diliyoruz. Bugün hukuk hukukumuzun teminatı olan avukatlarımızın günü kutlu olsun diyoruz 

Avukat arkadaşlarımıza da nice yıllar kutlamalarını ve ülkemizdeki demokrasinin yerleşimde 

olan katkılarından  dolayı teşekkür ediyoruz.  

  Paşa Tevfik arkadaşımızı Biz de saygıyla anıyoruz Şamil Yiğit arkadaşımıza bugüne 

kadar gösterdi çalışmalarından dolayı   teşekkür ediyoruz ve Fehmi  ARSLAN  arkadaşımıza da 

başarılı bir dönem geçirmesin diliyoruz  

Bu ay nisan ayında önemli bir gümümüz var. İki tane önemli gümüz var birisi  dini 

bayramız Ramazan bayramımız kutlu olsun.  Bir ikincisi de  23 Nisan Ulusal  Egemenlik ve 

Çocuk Bayramımız bunu da  Belediyemiz olarak coşkuyla kutlayacağımıza inanıyorum 

Başkanım.    Biz de bugün alacağımız kararlarımızın faydalı olmasına hayırlı olmasını dilerim 

toplantımıza başarılar diliyoruz 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:    Çok teşekkür ederim sevgili 

BİRGÜN söz almak isteyen var mı arkadaşlar? Peki sondan başlayarak hem biraz bilgilendirme, 

hem belki cevap niteliğinde bir şeyler söyleyeyim İzninizle göreve geldiğim günden hatta ilçe 

başkanı olduğum dönemden beri söylediğim bir şey vardı Ben bu memlekette yaşayan 

çocukların hem dini hem Milli bayramlarımızı bir sonraki yıl iple çektiği bir durum yaratmak 

gibi bir iddia ortaya koydum.  Bu yıla kadar da bunu pandemi de dahil aslında onun o günkü 

şartları içerisinde değerlendirip hiç boşta bırakmadık  yani elimizden geldiği kadar bir sonraki yıl 

Ramazan ayını iple çeksin çocuklarımız 23 Nisan'ı iple çeksin beklesinler diye bir özel bir gayret 

içerisine girdik eleştiri aldık dönem dönem bütün bunlarla alakalı çok da dert etmedik. 

İddiamızın haklı ve doğru olduğuna inanıyorduk. 
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 Bu yıl maalesef yani ne eskisi kadar gülebiliyoruz, ne eskisi kadar keyif alabiliyoruz,  ne 

eskisi kadar hiçbir şey eskisi gibi değil yani bu Maraş depremi ile ortaya çıkan tablo binlerce 

yurttaşımızın kaybı ortaya çıkabilme ihtimali olan milli güvenlik sorunları benzeri şeyler bu yıl 

kahkaha atmamıza engel oluyor.  Neşelenmemize eğlenmemize engel oluyor.  İçimizden 

gelmiyor gibi bir durumdayız Dolayısıyla hem Gemliklerin hem sizlerden sizlerin anlayış 

göstereceğini umarak en azından 23 Nisan bayramında çok taze olması münasebetiyle şarkılı 

türkülü bir şey yapmayacağız.  Böyle bir karar aldık idare olarak.  Elbette çocuklarımızı 

oynasınlar işte onlar mutlu olabilirler bir mahsuru yok ama.  Biz böyle bir idari karar aldık.  O 

gün konser yapmayacağız yapıyorduk çocuklarımıza soruyor kimi isterlerse de onu getiriyorduk 

ramazanı da bu anlamda  gerçi yer bulmakta da zorlanırdık öyle de bir durum var ama en kötü 

zeytin dalı Meydanı içerisinde kurabiliriz çadır gibi aklımızdaydı Ramazan'da da işin işte hani 

eğlenceli tarafını maalesef organize edemedik Bu anlamda bu manada herkesten Bu anlamda 

anlayış, bu açıdan anlayış bekliyorum inşallah yine büyük coşkuyla mutlulukla karşılayacağımız 

hem   bayramlarımız hem dini en milli bayramlarımız hem çok daha huzurlu mutlu olduğumuz 

günlerde gelecektir diye Emir Abi   23 Nisan'la ilgili en azından söylediğin şeyi özür dileyerek  

tam olarak istemeden de olursa  yerine getiremeyeceğiz istediğimiz nispette.  istediğimiz nispette 

diyeyim toparlayarak. 

 Ana arterleri özellikle kadınlara teslim ettik. Temizlik konusunda bunun doğru sonuçlar 

doğuracağını erkekler çalışmıyor mu gibi bir şey de ortaya çıkmasın  ne olur bir soru da ama 

başka bir şey kadın eli değmesi başka bir iş,  uzun zamandır istiyordum aslında ama altyapısını 

ayarlayamamıştık bir türlü. O da mümkün oldu artık ve inanıyorum sokağa atılan çöpün  

miktarında bile azalma olacak. Kadın öyle bir Sonuçta doğuracak hemen bir iki gün içerisinde 

geri dönüşleri oldu çalışan arkadaşlarımızın aktarımları oldu yani şöyle sigarasının yere atıp 

sonra kadının temizlediğini görüp özür dilerim deyip alan da olmuş. İnşallah böyle bir sonuçta 

doğuracaktır.  Gemliğe  iyi gelecek bu anlamda diye düşünüyorum. 

 Panoyla alakalı Sevgili DURDU’nun bir teşekkür oldu.  Sevgili DURDU   aldığımız 

karar gereği zaten bunu yapıyoruz biliyorsun Nereden gelirse ülkenin bir grubu için kıymetli 

olan şeyin bizim işi Kıymet ihtiva etmiyor olması gibi bir şey zaten bakış açımızı uygun değil.  

Dolayısıyla herkesin farklılığına, rengine, düşüncesine, kimi sevip kimi sevmediğine saygı 

göstermek durumunda olan bir yerdeyim ben Alparslan  TÜRKEŞ’te  bu anlamda Allah rahmet 

eylesin ülkenin yetiştirdiği veya değerlerden bir grup çok sever bir grup az sever bir grup sevmez 

ama böyle bir kişilik dolayısıyla da böyle bir teklif geldiğinde tereddüt bile etmeden Buyurun 

demiştik teşekkürüne muhal bir durum yok bu anlamda. Yine de ben teşekkür ederim nazik 

davranışınız için   

 Pideyi yine arkadaşlar kısıtlı yapıyoruz yani satabildiğimiz kadar pide de getirmiyoruz 

ekmek de aynı şeyi yapıyoruz biliyorsunuz 10 bin  sınırı koymuştuk günde.  Pide içinde bir 

şeyimiz var sınırımız çünkü hani sadece pide yiyemeyecektim   ben 12.30 lira olsaydı diyen 

yurttaşımızı düşünerek bunu yaptık. Tekin de dahil  bazı arkadaşlarımız da belediye böyle 

yapınca  Biz de öyle yapalım falan deyip onlar da destek vermiş oldular aslında.  Çok tadında 

kaçırıp aslında evine çoluğuna çocuğuna ekmek götürebilmek adına o anlamda yatırım yapmış 

buradan nasiplenen esnaf arkadaşlarını da çok yormak zorlamak istemiyoruz.  İnşallah bir gün 

orada sattığım ekmeği pideyi Gemlik'te yaşayan Gemlik'te iş yapan fırıncı arkadaşlarımın yaptığı 

bir gün olsun istiyorum Doğrusu böyle başlamıştık işe.  Umarım bir gün onun da yapabilir 

duruma geliriz Ama görüyorum insanlar dua ediyorlar o duanın ortağısınız size de bana 

GEMTAR’ın  kurulmasına ilişkin destek vermeseydiniz idareye. Bu anlamda evet demeseydiniz 

iktidarıyla muhalefetiyle yapamazdık o işi biz. Dolayısıyla pay sahibisiniz Allah hayırlarınızı 

kabul etsin bu anlamda. 

 Ercan Abi  Narlı  cami ile alakalı konuyu Bugün ben öğrendim.  Zeynep sevgili Zeynep 

grupta dile getirdi ama öncelikle şunu yapalım istedik önergeden önce yazılı olarak önergesini de 

hazırladı Aslında hazırlamış Ben bir Diyanetle konuşmayı istiyorum bu konuda. yani Diyanet 

İşleri Bakanlığı Gemlik Belediyesinin çok daha üstünde bütçelere imkanlara sahip bunu belki de 
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kolayca halledebilecek bizim için yorucu olabilecek bir işi kolayca halledebilecek bir kurum. 

Birlikte inşallah  onlarla bir görüşelim olmazsa Elbette gereğini yaparız aklımda da şöyle bir şey 

var Zeynep Emlak İstimlak Müdürümüz  burda   şu tarafına bir bakalım  işin   Ben o camiinin 

yerinin  Bizden önceki dönem Belediye ait orada köftecinin çay bahçelerinin olduğu bir alanın 

takası suretiyle elde edildiğini biliyorum.  Ben böyle hatırlıyorum  en azından.  Orada da bir 

yanlış bir durum ortaya çıkmış olabilir o tarafı da şimdi Ercan abi konuşurken aklıma geldi.  

Oradaki o üst kattaki özellikle dükkanları kahveleri geçen dönem caminin yapılacağı alanın 

sahiplerine verdiler  ve   caminin alanı öyle elimize geçti diye biliyorum.  Bu tarafını da bir 

kontrol edelim. 

 Fevziye Köyü'nde süt İşletmesine ilişkin yine bir şey söyledi Ercan abi Ama bunu bir 

hatırlatın bana orda sevgili KAYNATMA sen bu konuda  

--Mustafa KAYNATMA Meclis Üyesi: Yapılmasına ilişkin.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:    yapılmasına ilişkin Peki tamam O 

halde bir bakalım ben de yok yani ya unuttum ben ya burda yoktum karar alındığında 

memnuniyetle destek verelim. Bu vesile ile Belki o kooperatifimiz sayesinde halk büfelerde 

sattığımız sütün artık Gemlik'te bir kooperatif tarafından üretiliyor duruma gelmesiyle 

olanaklaştırabiliriz.  

 457 sokakta ilgileniyor notu aldık önümüz zaten bu işlerde imalatta en yoğun şekilde 

çalışacağımız dönem bakalım bu 457 ruhsatsız  yapıların bulunduğu bölge miydi Eşref  Dinçer 

mi ? Tamam bir bakalım buraya bu mevzu üzerinden bölge yurttaşı  belki siyasete de alet olmak 

suretiyle basına kadar bu işi götürdü bu yer orası mı Zeynep? 

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi:  
--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:    ha bu o benim dediğim yer orası 

değil 

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: … 

           --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  tamam peki teşekkür ederiz   sabırlar 

içinde teşekkür ediyoruz Elbette yurttaşımıza  malum altyapı çalışmaları bittikten sonra bir süre 

beklememiz gerekiyor ilgili bölgenin oturmasını sağlamak için İnşallah orayı da hızlıca yaparız. 

 Umurbey de iki kardeşten bahsedildi arkadaşlar mümkün olduğu kadar buna benzer 

konularda yurttaşı emin ellere teslim etmek adına sosyal hizmetlerle görüşüyoruz Aslında 

devletin çok ciddi yatırımı da var alıyorlar bakıyorlar benzeriz ama vatandaşta yerinden ayrılmak 

istemiyor ama ben fen işlerini gönderdiğimde de Başkanım tamiratlık bir yer yok Biz burayı 

tamir edersek Allah göstermesin bir sorun olduğunda da sorumluluk altına giriyoruz gibi şeylerle 

karşılaşıyoruz özellikle Yeni Mahallede böyle durumlar var umarım evleri tamirat tadilatta 

elverişli durumdadır notunu aldık 

         --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: ………………. 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  peki. 

         --Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: …………………………… 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Buna benzer konular meclise 

getirmeden önce mutlaka idare ile önceden müzakere edin. Burda söylendikten sonra  iş 

siyasallaşıyor her birine de evet diyemeyiz, cevap veremeyiz gibi de bir durumda olduğumuzu 

bilin yani kanun gereği de böyle     

--Fehmi ASLAN Meclis Üyesi: 2021yılından beri söylüyorum…..  arkadaşıma da 

Zeynep Hanıma da  söyledim.   

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:    Baktınız mı hiç  daha önce buraya 

2021'den bu yana Epey zaman olmuş başka yere gitmeyi istemiyorlar mı  

--Fehmi ASLAN Meclis Üyesi: Hayır başkanım  onların yaşadıkları yer zaten  kendi  

yerleri  ve vatandaşların oradaki mağduriyeti çok açık  ve masraflı bir şey değil.  

Sadece ………. yerleri yapılması için uygun belediye imkanları var. Onlara bir sıcak 

yuvaları yok 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   Tam öyle senin dediğin gibi olmuyor 

işte hani biz Uğur'la Fehmiyle gitsek yapabileceğimiz şeyi fen işleri yapamıyor . Çünkü 

sorumluluk altına giriyor memur.  Ben bunu koyduğumda burada taşıyıcıda bir sorun yaratırım 

düşüncesi varsa müdahale bile etmek istemiyor.  İşin özelinde konuşmuyorum bunu genele 

ilişkin konuşuyorum. Bakalım arkadaşlar bilgi de verelim. 

 --Fehmi ASLAN Meclis Üyesi: Başkanım bunu 2014-2019 yıllarında da  meclis 

üyeliğimin zamanında Kumlamızda da  bir tane vardı Nermin teyzemizin oradaki Can arkadaşım 

da bilir. o da muhtarımızla birlikte oranın malzemelerini belediyeden işçiliğini de Kaymakamlık 

Vakfı ona karşılamıştık. Gençali  köyümüze aynı şekilde bir tane vatandaşımızın vardı çatısı aynı 

şekilde Gemlik  belediyemizden karşıladık.   onunun malzemesini  vermiştik aynı şeyi Roman 

Mahallesi'nde yeni mahallemiz de orada da aynı şekilde yapmıştık. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   yok yaptıklarımız oluyor 

yapamadıklarımızda oluyor bunu anlatmaya çalışıyorum 

--Fehmi ASLAN Meclis Üyesi:  yani bunların verilmesinde  herhangi bir öyle bir yasal  

herhangi   dokusal bir  şeyimiz yok malzemesi verip yapılabilir size. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   işte  Biz malzemeyi veririz de imalatı 

bana yaptırırsanız ben sorumluluk altına girerim oluyor anlatmaya çalıştığım o 

--Fehmi ASLAN Meclis Üyesi:  Malzeme verilse yeterli oluyor.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:    Dolayısıyla sizden ricam buraya 

getirmeden önce müzakere edelim.  Buraya gelmesini gerek olmadan çözerim bu konunun 

burada  konuşulması benzerlerinin de buraya gelmesi gibi bir sonuç doğurur bu konuda ikaz 

etmek isterim.  

 --Fehmi ASLAN Meclis Üyesi:   Başkanım bir konuda bir de küçük kumlamızla alakalı  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Ben bitireyim    sordum aslında 

konuşmak isteyen var mı diye?  

--Fehmi ASLAN Meclis Üyesi: Peki Peki.   

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Kapalı pazar yeri ile alakalı sorunu 

biliyoruz İlk geldiğimiz günden beri maalesef yani şehrin göbeğinde kamuya ait bir alanın ilgili 

kamu kurumu tarafından korunmak mecburiyetinde kalıyor olması da Türkiye'nin bir sorununu 

ayıbı eğri oturalım doğru konuşalım. Böyle konuşalım, durumu geliyor peşine ya biziz ilgili 

kamu yani yeri sahibi olarak kendi yerimizin güvenliğini almak zorunda da biz kalıyoruz.  Şehrin 

göbeğinde kapalı olduğu anlardan bahsediyorum. Şimdi en son güvenlik görevlisiyle mi imalatla 

mı sorusunun cevabı olarak imalat dedik. Kale  kapısı gibi Demir kapılar yapıyor Fen İşleri 

Şimdi orada yapacak içeriye kimsenin girmesi mümkün olmayacak artık öyle hapishane kapısı 

gibi olacak bildiğiniz.  Zaten dün itibariyle de galiba başladılar boya benzeri bakım tamirat 

çalışmalarına İnşallah o Demir kapılardan sonra en azından güvenlikle alakalı sorun da çözmüş 

olacağız. gündemimizde hatırlatmak için teşekkür ederim. 

--Meclis Üyesi: ….  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  bu daha önce  Sedat AKKUŞ  

arkadaşımıza  tarafından  getirildi ve eğer yanlış bilmiyorsam orada artık aydınlatma da yapıldı  

--Meclis Üyesi:  ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Ama yine de dediğim gibi arkadaşlar 

ya ciddi sorun madde bağımlılığı peşinde hırsızlığı getiriyor hırsızlığa karşı da korumakta 

zorlanıyoruz buzdolabı motoru sökülmüş hani,  hani ne diyeyim ya bu kadar kötü yağmur 

arkadaşlar yani arabalar geçerken kanal var ya kanal ızgara koyuyoruz üzerine Biz o ızgaraları 

yaptırmaktan bıktık.  abi yani inanılmaz ya her yerde Umurbey mezarlığının kapısını çaldılar ya 

mezarlık kapısı çalınır mı öyle bir sorunumuz var İnşallah bir gün buna kökten çözüm buluruz 

ama kapalı pazar yeri ile alakalı böyle bir çözüm ürettik. Yakışmayacak biliyorum ama öyle 

yapacağız. Aksi takdirde Hani güvenlik görevlisi koymak suretiyle sorunu çözmeye 

kalktığımızda yılda milyonlarca  lira  maaş ödememize gerek bir durum ortaya çıkabiliyor diye 
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de çok uzatmadan bitireyim sevgili  Fehmi ARSLAN  ilave etmek istediğin bir şey vardı galiba 

onu duyalım toplantıya başlayalım.  

--Fehmi ASLAN Meclis Üyesi: Evet Başkanım küçük kumla köy içinde bunu Zeynep 

Hanım'la da paylaştım. Küçükkumla muhtarımızın bir camimizin yanında bir tuvalet oradaki bir 

talebi olmuş onunla ilgili bir orada bir hisseli yer varmış sana onu verilmiyormuş  gibi dendi 

Fakat orada Şimdi muhtarımızın köye gelen bir herhangi bir mesela Bizim Türkiye’mize gelenek 

böyle birisi geldiği zaman vereceğe ihtiyacı olduğunda camilerin yanında var bilinerek  bir 

turistik amacıyla birisi geldiğinde Caminin etrafında aramış kendimi ayıpladım diyor 

muhtarımız. Onun caminin yanına bir WC talebinin bir şekilde yapılması Çünkü orada bir eski 

belediye binası camimize biraz Bayağı mesafe orada ihtiyaçları görülüyor onu da bir acil bir 

ihtiyaç olarak görüp de bir gündemi alınırsa artı bir de su deposu yolunun kolunda Küçük Kumla 

su  deposu yolunun 300 metrelik bir bölümünün  parke taşı ile  döşenirse oranın Çünkü devamlı 

ihtiyaç olarak gidildiği söylendi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Döşeyemeyiz orayı mezarlık yolunu 

söylüyorsun baraja Doğru giden  neresi 

--Fehmi ASLAN Meclis Üyesi:  su  deposuna doğru 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  neresi orası ya dün Nuri abi oradaydı 

hangi Kumla  büyük küçük  

--Fehmi ASLAN Meclis Üyesi:  Küçük Kumla başkanım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  var mı böyle bir talep Zeynep  

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: ……. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Peki Tavrı bu olacak belli ki sevgili 

Fehmi ARSLAN'ın en azından mesai esnasında bunu bilip de hareket et. Teşekkür ederim. 

 Toplantının Gündem maddeleri başlığında tekliflerimiz var. Oradan başlayalım 

arkadaşlar ama ha ondan önce elbette tasnif heyeti oluşturmamız gerekiyor şöyle genç en 

gencinden iki tane arkadaşımıza görev verelim hızlı olsun. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Mehtap ÜNLÜ. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Mehtap ÜNLÜ her partide verebilir  

Sorun yok Arkadaşlar Ümit ben seni önereyim.  Yeterli mi başka öneride bulunmak isteyen var 

mı? Başka öneri yoksa arkadaşlar Mehtap ÜNLÜ ve Ümit GÜLER’in  tasnif heyetine   

seçilmesini kabulünüze sunuyorum. kabul edenler, etmeyenler oybirliği ile kabul edilmiştir.  

birinci maddeyi okuyalım arkadaşlar. 

Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğünün, 5393 Sayılı Belediye 

Kanunu’nun 33.maddesine göre gizli oyla 3 adet  Belediye Encümen  üyesi seçimi  ile ilgili 

yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  encümen üyeliklerine ilişkin gruplar 

adına öneri var mı? arkadaşlar 

--Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi:  bizim grubun  Mehtap ÜNLÜ, Fatih AYDIN ve  Oğuz 

HANÇER'i 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Fatih AYDIN, Mehtap ÜNLÜ, 

--Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi: Oğuz HANÇER   

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   ve  Oğuz HANÇER teklif ediliyor 

başka öneride bulunmak isteyen?  Yok 3 üye seçilecek zaten gizli oyla. Dolayısıyla Fatih 

AYDIN, Mehtap ÜNLÜ ve  Oğuz HANÇER’in üyelikleri üzerinden Önümüzdeki pusulalara 

isimleri yazmak suretiyle oylarınızı kullanabilirsiniz. Diyelim buyurun.  Oy kullanmak isteyen 

herkes oyunu kullandı mı arkadaşlar  vekaleten oy kullanmak yok  ya  

--Meclis Üyesi:………………….  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   arkadaşlar herkes zarfı teslim etti mi 

Herkes zarfı teslim ettiğine göre tasnif heyetine teslim edebiliriz sandığı Biz de 2 maddeye 

geçebiliriz 
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          --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğünün, 5393 Sayılı Belediye 

Kanunu’nun  24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Plan ve Bütçe  Komisyonu 

üyelerinin  seçimi  ile ilgili yazısı. 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:   komisyonlarımızın yine 5 kişiden 

oluşmasını teklif edeceğim arkadaşlar kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 

Cumhuriyet Halk Partisi kimleri öneriyor 

--Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi: Songül ŞANLI, Mehtap ÜNLÜ,  Oğuz HANÇER 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Adalet ve  Kalkınma Partisi  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Aydın BAYRAKTAR  

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Milliyetçi Hareket Partisi 

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi:  Milliyetçi Hareket Partisi Emrah KESKİNDEN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: başka aday? işari  oyla oylarımızı 

kullanacağız arkadaşlar Plan  ve Bütçe Komisyonu Üyeliklerine   Songül ŞANLI, Mehtap 

ÜNLÜ,  Oğuz HANÇER, Aydın BAYRAKTAR ve Emrah KESKİNDEN’in önerilmiştir.  kabul 

edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir bir sonraki maddede lütfen 

   --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğünün, 5393 Sayılı Belediye 

Kanunu’nun  24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla  İmar Komisyonu  üyelerinin 

seçimi ile ilgili yazısı. 

   --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Teklifleri alabilirmiyiz.  

       --Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi: Arzu KARATAŞ, Tekin RAMA  Sedat AKKUŞ, 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Adalet ve  Kalkınma Partisi  

       --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Dursun YAVUZ  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Milliyetçi Hareket Partisi 

      --Osman DOĞAN Meclis Üyesi:  Alpaslan EKER'  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: teşekkür ederim. Başka aday? yok 

olmadığına göre  İmar Komisyonumuza  Arzu KARATAŞ, Tekin RAMA  Sedat AKKUŞ,  

Dursun YAVUZ ve Alpaslan EKER'in kabulünü oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler 

oy birliği ile kabul edilmiştir bir sonraki maddede lütfen 

     --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğünün, 5393 Sayılı Belediye Kanunu’nun  

24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Milli Eğitim, Kültür ve Spor  Komisyonu 

üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı.  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Teklifleri alalım lütfen. .  

       --Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi: Durmuş USLU, Nihat ÇETİN, Sedat ÖZER, 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  teşekkür ederim.   

       --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Elif ACAR YAŞAR 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: teşekkür ederim  Milliyetçi Hareket 

Partisi 

      --Osman DOĞAN Meclis Üyesi:  özür dilerim hangi komisyon  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Milli Eğitim Kültür ve Spor 

Komisyonuna  

       --Osman DOĞAN Meclis Üyesi:  Osman DURDU   

       --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: başka aday yok olmadığına göre Milli 

Eğitim Kültür ve Spor  Komisyonu üyeliklerine Sedat ÖZER,  Nihat ÇETİN,  Durmuş USLU, 

Elif ACAR YAŞAR ve Osman DURDU’nun kabulünü oylarınıza sunuyorum kabul edenler 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. bir sonraki madde lütfen  

       --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğünün,  5393 Sayılı Belediye 

Kanunu’nun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Hukuk Komisyonu üyelerinin 

seçimi ile ilgili yazısı.  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Teklifleri alalım lütfen. .  

       --Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi:  Mert DİMİLİ, Bülent ÇİÇEK,  Mahir DAĞ 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  teşekkür ederim.   
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       --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Fehmi ARSLAN  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: teşekkür ederim  Milliyetçi Hareket 

Partisi 

      --Osman DOĞAN Meclis Üyesi: Osman DURDU  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Osman DURDU,  Başka aday var mı 

arkadaşlar yok.  olmadığına göre hukuk  Komisyonu   üyeliklerine  Mert DİMİLİ, Bülent 

ÇİÇEK,  Mahir DAĞ, Fehmi ARSLAN ve  Osman DURDU  önerilmişlerdir . üyeliğe 

kabullerini oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir bir 

sonraki madde lütfen 

        --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğünün, 5393 Sayılı Belediye 

Kanunu’nun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Çevre, Sağlık ve Sosyal İşler 

Komisyonu üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı.   

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Teklifleri alalım  

      --Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi:  Durmuş USLU, Sedat ÖZER, Sedat AKKUŞ,   

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  teşekkür ederim.   

      --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Fehmi ARSLAN  

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: teşekkür ederim.  

      --Osman DOĞAN Meclis Üyesi: Mehmet  ÖKSÜZ 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: başka aday var mı yok olmadığına göre 

Çevre Sağlık ve Sosyal işler Komisyonu üyeliklerine Durmuş USLU , Sedat ÖZER, Sedat 

AKKUŞ,  Fehmi ARSLAN ve   Mehmet  ÖKSÜZ önerilmişlerdir üyeliğe kabullerini oylarınıza 

sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliğiyle kabul edilmiştir bir sonraki maddede lütfen 

       --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğünün, 5393 Sayılı Belediye 

Kanunu’nun 24. maddesine göre meclis üyeleri  arasında açık oyla Tarım, Balıkçılık ve Turizm 

Komisyonu üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı. 

       --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Teklifleri alalım  

      --Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi:  Mustafa KAYNATMA,  Nihat ÇETİN, Bekir DÖĞER, 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  teşekkür ederim.   

      --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ercan BARUTÇUOĞLU 

      --Osman DOĞAN Meclis Üyesi: Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: çok teşekkür ederim.  Başka aday yok 

olmadığına göre Tarım Balıkçılık ve Turizm Komisyonu üyeliklerine   Mustafa KAYNATMA,  

Nihat ÇETİN, Bekir DÖĞER, Ercan BARUTÇUOĞLU ve Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI'nın  

kabulünü oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 

8.  maddede Lütfen 

      --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğünün, 5393 Sayılı Belediye 

Kanunu’nun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Doğal Afetler ve Kentsel 

Dönüşüm  Komisyonu üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı.   

       --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Teklifleri alalım lütfen.   

      --Emir BİRGÜN  Meclis Üyesi:  Sedat ÖZER, Tekin RAMA, Mahir DAĞ 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  teşekkür ederim.   

      --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şükran BEKAR 

      --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  teşekkür ederim.   

      --Osman DOĞAN Meclis Üyesi: Mehmet ÖKSÜZ 

     --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: çok teşekkür ederim.  Başka aday  var 

mı arkadaşlar  olmadığına göre Doğal Afetler ve Kentsel Dönüşüm Komisyonu üyeliklerine  

Sedat ÖZER, Mahir DAĞ, Tekin RAMA, Şükran BEKAR ve Mehmet ÖKSÜZ’ün kabulünü 

oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir bir sonraki  

madde.  

           --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Mali Hizmetler Müdürlüğü’nün, 5018 sayılı Kamu  

Mali Yönetimi ve Kontrol  Kanunu’nun  41. Maddesi hükmünce hazırlanan 2022 Yılı 
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Faaliyet Raporu’nun 5393 sayılı Yasanın 56.     maddesine istinaden  görüşülmesi ile ilgili 

yazısı. 

          --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Teşekkür ederim arkadaşlar faaliyet 

raporları teslim edildi Bugün itibarıyla Dolayısıyla 2 birleşimde görüşülme görüşülmesin 

oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 10 maddede 

--Mahir DAĞ Meclis Üyesi: Emlak ve İstimlak Müdürlüğü’nün, Mülkiyeti Gemlik 

Belediyesine ait    Eşref Dinçer Mahallesi  2577 ada 14 parsel  512,57m
2     

yüzölçümlü
     

  arsa 

vasıflı  taşınmazın satışının yapılması ile ilgili yazısı. 

        --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Plan Bütçe Komisyon öneriyoruz. Başkanım. 

        --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Evet bu  gündem maddesini bilen bütçe 

komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyor oy birliği ile kabul edilmiştir 11. madde lütfen.  

        --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Emlak ve İstimlak Müdürlüğü’nün, Mülkiyeti Gemlik 

Belediyesine ait Osmaniye Mahallesi 1158 ada 11 parsel  562,32m
2     

yüzölçümlü
     

  arsa 

vasıflı  taşınmazın satışının yapılması ile ilgili yazısı. 

           --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Plan Bütçe 

           --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: eğer başka Evet sözü olan yoksa 

konunun Plan bütçe komisyonunda görüşülmesini görüşülmek üzere Komisyonu havalesini 

oylarınıza sunacağım kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 12 madde lütfen  

--Mahir DAĞ  Meclis Üyesi: Emlak ve İstimlak Müdürlüğü’nün, Trabzonlular Kültür 

ve Yardımlaşma Derneği ile Karadenizliler Kültür ve Yardımlaşma Derneği adına sosyal ve 

kültürel faaliyetlerde kullanılmak üzere  uygun görülen bir yerin tahsis edilmesi talebi   ile ilgili 

yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Gündem maddesinin Milli Eğitim 

Kültür Ve Spor Komisyonu ile birlikte Hukuk Komisyonuna da ortak rapor hazırlamak üzere 

havale etsin oylarınızı sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. 13 

madde 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Temizlik işleri Müdürlüğü’nün, 29.05.1981 tarih ve 17354 

sayılı Resmi Gazetede Yayımlanarak yürürlüğe giren 2464 sayılı Belediye Gelirleri Kanununa 

göre ilçemizde çöpün dışında kalan Moloz, peyzaj atığı, yaprak v.b. tehlikesiz atıklar için ücret 

belirlenmesi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Plan ve  Bütçe  komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunacağım başka Söyleyecek bir şey olan yoksa kabul edenler etmeyenler 

oy birliğiyle kabul edilmiştir bir sonraki maddede lütfen  

--Mahir DAĞ  Meclis Üyesi: Emlak ve İstimlak Müdürlüğü’nün, Gemlik İlçesi 

Küçükkumla Mahallesinde bulunan  ve mülkiyeti Gemlik Belediye Başkanlığı'na ait 316 ada 2 

parselde  bulunan  altı depo üstü 2 katlı  taşınmaz 08.01.2018 tarih ve 2018/14 sayılı Meclis 

kararı ile lojman olarak  kullanılmak üzere  5 yıllığına  Diyanet İşleri Başkanlığına (Gemlik İlçe 

Müftülüğüne) tahsis  edilen taşınmazın tahsis süresi bittiğinden  sürenin uzatılması ile ilgili 

yazısı. 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: konunun Hukuk Komisyon havalesini 

oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir bir sonraki 

maddede lütfen  

      --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün, Roda Liman Depolama 

ve Lojistik İşletmeleri A.Ş.’nin Bursa İli Gemlik İlçesi  617 ada, 78 parselle ilgili talebinin 

değerlendirilmesi ilgili yazısı.    

       --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Konuyu görüşülmek üzere imar 

komisyonuna havale edeceğim mutlaka bu İmar Komisyonu ilk toplantısını yaptığında benim 

durumuma da bir baksın komisyona Bu konuda bir bilgi vermeye ihtiyacı var Ben yoksam da  

mutlaka Zeynep Başkan eşdeğer şekilde bilgi sahibidir mutlaka Zeynep Başkan orada olsun 

deyip konunun İmar Komisyonuna havalesi şeklinde oylarınıza sunuyorum kabul edenler 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. bir sonraki maddede lütfen  



Sayfa 14 / 16 

 

--Mahir DAĞ  Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’nün, İlçemiz, Küçükkumla 

Mahallesi, 339 ada 1-2-3-8-9-10 parseller, 0/6198-6199-6200-6201 parseller ve Karayolları 

Yol Koruma Kuşağına İlişkin 1/1000 ölçekli Küçükkumla Karayolu Kuzeyi, Orman Sınırlarının 

Düzeltilmesi Amaçlı Uygulama İmar Planı değişikliği teklifinin değerlendirilmesi ile ilgili 

yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Konunun  İmar Komisyonunda 

değerlendirilmek üzere İmar  Komisyonu havalesini oylarınıza sunuyorum kabul edenler 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir 17 maddeyi 5 binlik plan değişikliği ile bir takım 

kamulaştırma yüklerinden kurtulabilme ihtimalimiz olur şeklinde bir görüş geldi Sevgili 

Zeynep'ten dolayısıyla hiç okutmadan 17 maddeyi dairesine iade şeklinde oylarınıza sunmak 

istiyorum Kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Konu dairede 5 binlik  plan 

değişikliği teklifiyle birlikte Sevgili Pınar  5 binlikte  olası bir kamulaştırma yükünün bertarafına 

yönelik bir bakışla değerlendirilsin gerekirse meclisimize  o şekilde getirilsin  konuyu.  Pek 

teşekkür ederim. 18 madde 

      --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün, Dolu Kadro 

Değişikliği ile ilgili yazısı. 

         --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: arkadaşlar rutin bir iş sürekli yapılan 

dosyalarda eklerde de vardı gönderdiğim şey. Dolayısıyla komisyona göndermeden direk 

oylayacağım.  Bir itirazı olan yoksa İnsan Kaynaklarının Müdürümüz Sevgili Nazan bu konuda 

bir açıklama yapalım direk oyluyalım. Ama mikrofon ulaştıralım Müdür Hanıma 

       --Nazan EROL İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü:  söyle başkanım norm  

kadromuzda bulunan unvanlardaki kadro dereceler işgal edilen kadrolardaki kazanılmışlarından 

geride kaldığı için uygun hale getirmek için meclisimize sunduk. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Bir daha tekrar eder misin  Sevgili 

Nazan  bende kaçırdım  özür dilerim sonuçlara bakarken.  

   --Nazan EROL İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü:  norm   kadromuzda bulunan 

unvanlardaki  tasdikli kadro derecelerin ordaki kişilerin kazanılmış derecelerin  gerisinde kaldığı 

için uygun hale getirmek için meclisimize sunduk. 

  --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:Rutin bir düzenleme  görmek istiyorum 

derseniz gönderebilirim. buyurun  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: geçenlerde teknik elemanlarımızdan yani 

mühendis ve mimarlarımızdan kadroya 657'ye tabi olarak geçenleri duydum. kendilerine Hayırlı 

olsun diyorum başarılar diliyorum grubumuz adına şahsım ve grubun adına ve Ayrıca değerli 

bayan temizlik işlerimizi de  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Kadın  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: yeni işlerinde kolaylıklar diliyorum İyi olmuş 

bence bu hani sigara izmaritlerini böyle  sağa sola fırlatanlar atanlar biraz daha iyi düşünsünler 

atarlarken bundan sonra yani çünkü bunu temizleyen bir hanımefendi Yani onun en azından bir 

saygı gereği düşünerek belki atmazlar diye düşünüyorum. 

  --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: sokağa süpüren erkek de olsa 

atmamaları lazım ama ben de  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: elbette yani 

  --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: temennilerine katılıyorum Ercan 

abi  sorun yok. 
 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: aslında Hiçbirinde benimsemiyoruz ama  En 

azından demin ifade ettiğin gibi Başkanım 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı:  Umarım öyle bir sorundur  

 --Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: bayanların daha bir saygı gördüğünü 

düşünüyorum yani  
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 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Peki ilgili gündem maddesinin 

dairesinden geldiği şekli ile oylarınıza sunuyorum kabul edenler etmeyenler oy birliği ile kabul 

edilmiştir bir sonraki maddeye lütfen 

  --Mahir DAĞ Meclis Üyesi: Sağlık İşleri Müdürlüğü’nün, Sağlık İşleri Müdürlüğü’nün  

mevcut Görev ve Çalışma Yönetmeliği’nin   revize edilmesi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: arkadaşlar 19 ve 27 20 maddeler özür 

dilerim Sağlık Müdürlüğümüzden  geliyor Kurşunlu'daki tesisin yaşlı konuk evimizin iki 

müdürlük arasında transferi.  Sosyal Hizmetler müdürlüğümüzün yükü ciddi şekilde arttı.  

Depremden sonra da özellikle bu biraz daha katmerlendi Dolayısıyla Hem onu biraz 

rahatlatalım.  hem işin içinde 9 çalışan personelimiz var 3-4 tanesi sağlık personeli. Dolayısıyla 

sağlıklı yaşlı Bakımevi isminin de sağlık işleri müdürlüğümüz için de uygun olabileceğine dair 

inancımızda iki müdürümüz de kendi arasında görüşler konuştular sizin onayınızı almak üzere 

hem 19 hem 20'yi gündeme getirdik biri yönetmelikte bir değişiklik yapılmasına ilişkin bir 

madde bir tanesi de ilgili bütçenin aktarımı noktasında bir madde.  Dolayısıyla ben 20 maddenin 

de okunmuş olarak kabulüyle birlikte 19 ve 20 maddeleri birlikte Plan Bütçe Ve Hukuk 

Komisyonlarına havalesi şeklinde oylarınıza sunuyorum. kabul edenler etmeyenler oy birliği ile 

kabul edilmiştir ir sonraki madde yani 21 madde  

 --Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Fen İşleri Müdürlüğü’nün,  Gemlik Çukurbahçe Cami ve 

Kur’an  Kursu Yaptırma  ve Yaşatma Derneği’nin  Yeni Mahalle Çukurbahçe’de yapılan  Cami 

İnşaatına katkı sağlanması talebi ile ilgili  yazısı.   

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: evet  arkadaşlar malum orada çevre 

yolunda yapılan düzenlemeden sonra artık camimiz Cami inşaatımız açığa çıktı iyice Doğrusunu 

söylemek gerekirse kişisel inancım ve kanaatimdir Hani bir yere bir yerde ibadethane lazım mı 

sorusunun cevabı Çukurbahçeye lazım cevabının tam yeri. O bölgede ihtiyaç var ama Cami 

yapmaya yaşatma derneğimizde işte bağışlar, yardımlar benzeri konularla işi bugüne kadar 

getirdi ama yoruldular. Bir omuza ihtiyaçları var bizim de talebimizde eksiklerini giderir bir liste 

bir dosya hazırladılar getirdiler orda olduğu haliyle ciddi de bir maliyet var . Plan Bütçe ve 

Hukuk Komisyonlara göndereceğim.  konuyu hem Hukuk Komisyonu buna Cevaz var mı ya 

baksın ki Bir sorun olacağını zannetmiyorum. Hem de ne yardım yapacağımız konusunda da 

Plan  Ve Bütçe  Komisyonumuz bütçeyi de  onlar biliyorlar en iyi şekilde bütün nispetinde ne 

yapabiliriz yani odaklansınlar mutlaka idareyle Bizle de görüşsünler ve bir karara bağlayalım 

diyerek Plan Bütçe ve Hukuk Komisyonuna havalesi şeklinde oylarınıza sunuyorum kabul 

edenler etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  raporlar başlığını ikinci 

 --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Başkanım Raporlarda  İkiye Üçünün Maddesine Kararını 

alsak da Seçimini Önümüzdeki Toplantı Yapsak Yani Aynı Anda  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: İkinin üçü mü?  

         --Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:   Evet üye  olunmasının kararını alıp seçimini ikinci 

oturum da yapabiliriz. 

  --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: Yazı İşlerimiz bir ona bir baksın bize 

gelen yazıda hem üyelik hem de aynı esnada şey varsa  

--Faruk BİLGİLİ  Yazı İşleri Müdürü:  Üyeleri de istiyorlar.  

   --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: üyeleri de istiyorlar o halde ikisini 

birden vermekle de bir mahsur yok ama komisyon cümleyi kurarken dikkat etsin usulen mutlaka 

önce üyeliğin kabulüne ya da reddine zaten isim belirlemeye gerek yok kabulü neyse de isimleri 

belirleyip önümüzdeki toplantıda görüşelim  

 --Meclis Üyesi:………… sadece  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: öyle mi  

 --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Başkanım başkanım 

  --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: ikisi beraber  alınacak  benim anladığım 

kadarıyla 

 --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: başkanım bununla alakalı    
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         --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: buyurun.  

        --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: yani konuyu biz komisyonda görüştük ama şöyle 

çekincelerimiz var bunları ben buradan da ifade edeyim yani komisyonda bu gündem maddesi 

geldiği zaman birliğin ne amaçla kurulduğu? Bizim ne vereceğimiz ne alacağımız konusunda 

açıkçası bilgi alamadık yani bununla alakalı bizi bilgilendirecek bir arkadaş dernekte birlikten 

olur bizden olur biri varsa en azından pazartesi  değerlendirelim uygunsa  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: olur olur 

       --Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: yoksa yani bununla alakalı bilgimiz yok hangi 

dernektir kaç para vereceğiz ne alacağız yani ben açıkçası bilgim yok 

        --Mehmet Uğur SERTASLAN  Meclis Başkanı: tamam sevgilim Kemal mutlaka 

komisyonumuzla  bu konuda işbirliği yap ilgili dernekle irtibatı sağlayın  ve katılın payının 

benzeri şeylerin ne olduğunu soruyor sevgili Emrah KESKİNDEN o bilgileri vermeden  meclis  

karar almasın zaten.  ikinci  toplantıda görüşeceğiz bir sorun yok bu anlamda.  

            Arkadaşlar  3 tane yazılı önergemiz var. her üç önergenin de gündem maddesi haline  

getirilerek ilgili Komisyonlara ya da dairesine havalesini  oylarınıza sunuyorum kabul edenler 

etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir.  

 Birde Encümen üye seçimleri ile ilgili ilan yapacağız sonra toplantıyı kapatacağım.   

         Mehtap ÜNLÜ 20 oy, Fatih AYDIN 19 oy, Oğuz HANÇER 19 oy, Sedat AKKUŞ 1 oy, 

Songül ŞANLI 1 oy  toplam 9 boş oy kullanılmış.  bu sonuçlarla Mehtap ÜNLÜ, Fatih AYDIN 

ve Oğuz HANÇER encümen üyeliklerine seçilmişlerdir.  Kendilerini tebrik ediyorum, hayırlara 

sebep olacak kararlar almalarını diliyorum diyerek Toplantıyı Pazartesi  günü yine saat üçte  

burada bu salonda yapmak üzere toplantımızı kapatıyorum.   Bir itirazı olan yoksa elbette. 

Teşekkür ediyorum.  

 

 

 

 

 

 

 

 

     Mahir DAĞ 

      Katip Üye 

     Sedat ÖZER         

       Katip Üye 

Mehmet Uğur SERTASLAN 
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